

## AGDER OG ROGALAND SKISKYTTERKRETS

### Referat styremøte nr 7/2024-2025 Agder og Rogaland skiskytterkrets

Tid: Tirsdag 14.januar 2025 kl. 2000-2200

Sted: Teams

Tilstede: Siri Fidjeland, Espen Eikemo, Bjørnar K. Håverstad, Bjørg Iren Håland, Trond Steinar Løvdal kom inn i møte ca. kl. 2145- siste 15 min.

Forfall: (Trond Steinar Løvdal).

Nr	Sak	Merknad	Til klubbene
1	<b>Referat fra forrige møte</b>  Vedtak: Referat godkjent.		
2	<b>Leder</b> <ul style="list-style-type: none"><li><b>Forberedelse dialogmøte tirs 21.januar kl. 2015:</b> Kommunikasjon fra kretsstyret (mengde og relevans). Arrangement (tidspunkt lagledermøter, starttider, skicross. TD-status- ny mal for TD-rapporter. Espen sender ny mal på mail internt i TD-gruppa, samt videresender utfylte rapporter til Siri som arkiverer disse i henhold til reglement. Ren idrett, påminnelse. MOT-samlinger- aktuelle arrangører i kretsen? Ellers ønsker styret dialog på hvordan det ønskes at kretssamlingene gjennomføres. Samlinger på tvers av kretsen, mer lokale samlinger eller annet? Avlysningsgrunnlag må drøftes. Er det ønskelig at klubber går sammen om å arrangere, eller er det kretsen som skal arr?</li></ul>	<p>Det blir bedt om tilbakemeldinger til klubbene på informasjon som sendes ut fra kretsen, men sjelden tilbakemelding. Ønskelig at det skapes dialog.</p> <p>Skicross: Ønskelig med en slags mal for klubbene, på hvordan skicross kan arrangeres/utføres, fra forbundets side. Siri forhører seg med Morten Hage (styrerepr. ARSSK)</p>	<p>Kretsleder sender ut invitasjon til dialogmøte hvor det er ønskelig at klubbene stiller med flere personer, På Teams.</p>

	Rekrutteringsarbeid- hvordan øke antall aktive i kretsen?		
3	<p><b>Nestleder/sekretær</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>MOT-samling: NSSF ønsker årets samlinger gjennomført som følger: samling 1: 1.mai-30.juni og samling 2: 11.august-26.okt. Frist for å ha klar arrangør og dato innmeldt til forbundet er 1.mars.25.</li> </ul>	Siri forhører seg med kretsleder Telemark og Vestfold om de ser for seg å arrangere en av samlingene.	
4	<p><b>Sport og arrangement</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li><b>HL:</b> kretsen støtter 10.000 kr som skal dekke smøring, transport og annet under arrangementet. Bjørnar låner også ut gratis varebil fra Hertz. Kretsen vil ta seg av regnskapet for overnatting Bringsvær, samt innkjøp mat. Trond Steinar har dialog og kontroll på leieavtalen med Bringsvær. Totalt kommer leien på ca. 19.000 kr fordelt på de ca. 50 som bor der. Trond Steinar lager avtale med Torbjørg Haugen som stiller som kokke for HL-gjengen (med hjelp fra foreldre) ang innkjøp/mathandel etc.</li> </ul>	<p>HL: Bjørg Iren bestiller 50 stk. brød fra Liens konditori i Froland. Faktura sendes kretsen.</p> <p>HL: Bjørnar lager en egen post på budsjettet for HL. Og kretsen fakturerer klubbene i ettertid.</p>	
5	<p><b>Kasserer</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Gjennomgang av diverse utgifter på budsjett 2025. Bjørnar foretar diverse justeringer. Det blir f.eks. lavere utgift på medaljer i år enn i fjor, dette er ikke justert. Det spares også penger i år da forbundstinget kun er annethvert år.</li> </ul>	Utgifter: 10.000 kr brukes på i underkant av 40 gavekort som skal brukes som premier (bla. uttrekkspremier). Espen handler inn premie til de 4 som vinner skytecupen (4x500 skudd), utgift på ca. 2500 kr.	

6	<b>Møteplan</b>	Siri kaller inn til møte, 2. tirsdag i hver måned.	
7	<b>Eventuelt</b>		

Til klubbene:

- Legg merke til at vi har satt opp en kolonne der det blir synlig hva vi spesielt ønsker innspill fra klubben om
- Kom med ideer og innspill på andre saker også
- Send all skriftlig tilbakemelding til Siri Fidjeland, leder i ARSSK på epost: [agderogrogalandskiskytterkrets@gmail.com](mailto:agderogrogalandskiskytterkrets@gmail.com)

Bjørg Iren Håland, sekretær